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Bedrijf  Heemskerk  Plasdras “Huis Ter Leeuwe|” 

De grutto’s 

 

Dit jaar zijn wij erg verheugd over de resultaten  op dit bedrijf  Op de foto zien we veel  foeragerende 

grutto’s en dat is een veelvoud van vorig jaar   het start jaar, Het hoogste aantal wat wij  geteld hebben  

waren  er 70. Maar een 30 a 40 zijn er tot nu toe  elke keer dat wij er waren ,geteld. Inmiddels ook al 

baltsende grutto’s dus lang zal het niet duren dat deze eieren gaan leggen . 



Wat er verder is waargenomen aan weidevogels : 

18 paar  krakeenden, 4 paar slobeenden 

32 scholeksters  

12 tureluurs 

1 zilverreiger  

3 paar candese ganzen 

  

 

  

  

Bedrijf  Langelaan 

Er is een groot deel van het bedrijf nu met ruige mest bemest.  Een uitstekende start voor een goede 

voedselvoorziening de komende weken. Ook is hier  een pomp in werking gesteld voor plasdras.  

Inmiddels zijn er weer 3 paar grutto’s waargenomen  die naar verwachting hier plannen hebben om te 

gaan nestelen.  

Land van Bunnik 

Dit land is omgeploegd maisland en dit jaar zijn de aantallen kievieten erg laag   Afgelopen zaterdag 

kwam ik niet hoger dan een 3 paar , terwijl er vorig jaar wel 14 paar kievieten  hadden. 



Wij vroegen ons af of het onderploegen van de maisstoppels in het najaar  de oorzaak is dat er geen 

kievieten op dit land afkomen. Mogelijk dat  regelingen  van Schiphol om de ganzendruk zo laag mogelijk 

te houden in de vliegroutes  het onderploegen verplicht is ? 

Land van Bos 

  

We waren de volgende dag gaan kijken of er al water 

op het land stond maar De pomp had zich “verslikt “in 

de modder omdat die was afgedreven naar de kant. 

Vandaar dat we met een stuk touw en een lat de pomp 

naar het midden van de sloot hebben gebracht Een 

week later stond er al een aardige niveau in de greppel 

van het land. 

Na wat bewegen en schudden met de zuigslang kregen wij de modderprop  er toch nog uit  We hebben 

nu volop zon dus ook hier wordt het tafeltje gedekt voor de weidevogels. 

 

Wij zien de komende weken met spanning tegemoet wat er allemaal staat en  gaat gebeuren. 

Het zou mooi zijn als er wat uitbreiding komt dan zijn we door diepste punt heen! 

5-april 2020 

Anton van Overveld 

 



 


